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ZÁPIS 
ze 7. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 14. prosince 2011  

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 

3. Určení ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu jednání 

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

6. Rozpočtové opatření č. 13/2011 

7. Rozpočtové opatření č. 14/2011 

8. Rozpočtové opatření č. 15/2011  

9. Rozpočtové opatření č. 16/2011                            

10. Pověření starosty k provedení rozpočtových opatření 

11. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 1292/09/5117 s ČSOB, a.s. 

12. Návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2012 

13. Dodatek č. 9 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK 

14. Kupní smlouva č. 21/2011/KT – pozemek p.č. KN 3572/30 v k.ú. Šlapanice u Brna 

15. Kupní smlouva č. 22/2011/KT – část pozemku p.č. 2763/1 v k.ú. Šlapanice u Brna 

16. Nabytí pozemku p.č. PK 800/3 a PK 800/4 oba v k.ú. Šlapanice u Brna dražbou        

(cyklostezka)      

17. Koncept strategická vize „Šlapanice 2020“ 

18. Volba nového člena kontrolního výboru 

19. Informace z výborů 

20. Informace ST, MS, TAJ 

21. Diskuse členů ZM 

22. Diskuse občanů 

23. Závěr 

 
ad 1. Zahájení 

ST zahájil 7. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:04 hodin a přivítal přítomné 

zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 18 členů zastupitelstva. 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvil se Mgr. Lubomír Konečný a paní Jiřina Burianová.  

Zápis z 6. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům zastupitelstva. 

Připomínky nebyly k němu vzneseny.  

 

 

ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou paní Olga Zedníčková.  

 

 
ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 

ST: Za ověřovatele zápisu určeni  pan Ivan Vavro a pan Libor Charvát. 

 

 
ad 4. Schválení programu jednání 

ST prezentoval program jednání dle zaslané pozvánky s doplněním bodu 9A „Rozpočtové opatření č. 

17/2011“ za bod č. 9. Dále sdělil, že na základě výsledků přezkoumání hospodaření pracovníky 

Krajského úřadu Jihomoravského kraje se stahuje z programu bod č. 10 „Pověření starosty 



 2 

k provedení rozpočtových opatření“.  Přezkoumání hospodaření proběhlo ve dnech 12. až 14. prosince 

2011. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky včetně vloženého bodu 9A Rozpočtové 

opatření č. 17/2011 a stažení bodu 10 Pověření starosty k provedení rozpočtových opatření. 

Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 

 

MSH navrhuje přejmenování bodu 9A na bod č. 10. 

Ing. Mrkvica nesouhlasí. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky včetně vloženého bodu 9A Rozpočtové 

opatření č. 17/2011 a stažení bodu 10 Pověření starosty k provedení rozpočtových opatření. 

Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

ST-  Zastupitelstvu města nebyly uloženy žádné  úkoly. Pouze zůstává úkol vůči Mgr. Trněné, u něhož 

neproběhl termín. 

 

 

ad 6. Rozpočtové opatření č. 13/2011 

ST – v rámci úspor na jednotlivých paragrafech s cílem dosažení vyrovnanosti rozpočtu města v roce 

2011 byly schváleny radou města změny, které nemají vliv na celkový objem příjmů a výdajů 

schváleného rozpočtu. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2011 bez zvýšení celkových příjmů a výdajů v rozsahu 

bodů 1) a 2). 

Hlasování: 13PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 7. Rozpočtové opatření č. 14/2011   

ST – podstatou rozpočtového opatření je zapojení dotací (na výplatu sociálních dávek, činnost 

odborného lesního hospodáře a na Šlapanické farmářské trhy, výstroj a výzbroj JSDH a činnost 

spojenou s výkonem SPOD). Tyto příjmy jsou promítnuty do příslušné výdajové části a dále byl 

uplatněn převod mezi paragrafy a některými položkami jednotlivých paragrafů.  

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2011 s celkovým zvýšením příjmů a výdajů ve shodné 

výši 4 615 800,- Kč v rozsahu bodů 1) až 3). 

Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 8. Rozpočtové opatření č. 15/2011   

ST – podstatou je přijetí dotací jak investičních, tak neinvestičních (rozvoj služeb eGovernmentu, II. 

etapa Projektu regenerace panelového sídliště, dotace z Úřadu práce Brno-město).  

 

V 16.18 hodin se dostavil Mgr. Aleš Charvát; přítomno 19 zastupitelů. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2011 s celkovým zvýšením příjmů ve výši 4 022 500,- Kč, 

výdajů ve výši 3 920 500,- Kč a financování ve výši – 102 000,- Kč v rozsahu bodů 1) až 5). 

Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
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ad 9. Rozpočtové opatření č. 16/2011  

ST – podstatou rozpočtového opatření jsou především dotace (na výplatu sociálních dávek ,na 

výsadbu minimálního podílu melioračních a zpevňujících dřevin). 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 16 s celkovým zvýšením příjmů i výdajů ve shodné výši 

14 052 300,- Kč v rozsahu bodů 1) až 3). 

Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 9A. Rozpočtové opatření č. 17/2011 

ST -  podstatou rozpočtového opatření je přijetí dotace. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 17 s celkovým zvýšením příjmů i výdajů ve shodné výši 

5 872 500,- Kč v rozsahu bodů 1) a 2). 

Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 10. Pověření starosty k provedení rozpočtových opatření 
Poznámka: bod stažen z programu jednání (viz bod 4.). 

 

 

ad 11. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 1292/09/5117, uzavřené dne 22. 9. 2009 

s Československou obchodní bankou, a.s. 

ST – v souvislosti s nedočerpáním sjednaného úvěru se mění články smlouvy, pojednávající o výši 

úvěrového limitu, výši splátek a konečné splatnosti úvěrů. Ostatní ustanovení úvěrové smlouvy a 

dodatku č. 1 zůstávají v platnosti. Kompetenci ke schválení úvěru má zastupitelstvo města. 

Ing. Řezníčková – změnily se podmínky úvěru nebo pouze částka? 

ST  - pouze částka. 

Mgr. Trněná – úrok z prodlení je 20 %; jedná se o běžný úrok nebo město vyjednávalo? 

Ing. Slaný – proběhla veřejná soutěž; sankční úroková sazba je běžná. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 1292/09/5117, uzavřené dne 22. 9. 2009 

s Československou obchodní bankou, a.s. 

Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  . 

Návrh byl přijat.  

 

 

ad 12. Rozpočet města Šlapanice na rok 2012 

ST – finanční odbor zpracoval na základě nařízení starosty ze dne 30. 9. 2011 a následně na základě 

návrhů jednotlivých příkazců operací návrh rozpočtu pro rok 2012, který byl projednán na jednání 

finančního výboru dne 28. 11. 2011. Návrh rozpočtu byl  schválen radou města dne 23. 11. 2011. Dne 

29. 11. 2011 byl zveřejněn na úřední desce úřadu. 

Rozpočet je zpracován jako přebytkový. Přebytek rozpočtu ve výši 7 148 600,- bude použit k úhradě 

splátek bankovních úvěrů z minulých let.  

Uskutečnil se též zastupitelský seminář k rozpočtu města. Dále ST doplnil, že město je závislé na tzv. 

sdílených daních. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje: 

1. rozpočet města Šlapanice na rok 2012 ve výši: 

příjmy    131 808 200,- Kč 

výdaje    124 659 600,- Kč 

financování        7 148 600,- Kč 
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2. závazné ukazatele rozpočtu  uvedené pod bodem 1. až 10. 

3. kompetence Radě města Šlapanice k provádění rozpočtových opatření v průběhu roku 

2012 ve výše uvedeném v rozsahu s tím, že každé rozpočtové opatření, provedené 

v kompetenci rady, bude předložena na nejbližším zasedání zastupitelstva města ke 

schválení. 

Hlasování: 14 PRO – 1 PROTI – 4 SE ZDRŽELI  . 

Návrh byl přijat.  

Pan Aleš Karásek byl proti schválení rozpočtu města na rok 2012 (pozn.: požádal o 

zaprotokolování svého hlasování).  

 

 

 ad 13. Dodatek 9 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK 

MSH – předložený dodatek ke smlouvě o zajištění financování systému IDS JMK se týká příspěvku 

města na nadstandardní dopravní obslužnost v rámci IDS JMK pro rok 2012.  

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Dodatek č. 9 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 14. Kupní smlouva č. 21/2011/KT – pozemek p.č. KN 3572/30 v k.ú. Šlapanice u Brna 

ST – rada města dne 25. 10. 2011 schválila prodej pozemku kupujícím za cenu ve výši 611,- Kč/m², 

jež byla stanovena znaleckým posudkem.  

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 21/2011/KT na prodej pozemku p.č. KN 3572/30, v k.ú. 

Šlapanice u Brna, o výměře 212  m², z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví kupujících. 

Cena ve výši 611,- Kč/m² byla stanovena znaleckým posudkem. 

Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat 

 

 

ad 15. Kupní smlouva č. 22/2011/KT – pozemek p.č. KN 2763/1 v k.ú. Šlapanice u Brna 

MSH -  rada města schválila dne 9. 11. 2011 prodej části pozemku, vymezené geometrickým plánem 

jako nová parcela o výměře 36 m². 

Ing. Mrkvica – v katastrální mapě sahá pozemek k silnici, tzn. přetíná inženýrské sítě.  

Ing. Seidlová – v současné době leží inženýrské sítě mimo prodávanou část. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 22/2011/KT na prodej části pozemku p.č. KN 2763/1 v k.ú. 

Šlapanice u Brna, vymezené geometrickým plánem číslo 2525-48/2011 jako nová parcela č. 

2763/27 o výměře 36 m² v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví města do vlastnictví kupujících. 

Cena v celkové výši 23 536,- Kč byla stanovena znaleckým posudkem. 

Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 16. Nabytí pozemků  p.č. PK 800/3 a PK 800/4 oba v k.ú. Šlapanice u Brna dražbou 

(cyklostezka) 
ST – zmíněné pozemky jsou potřebné pro realizaci cyklostezky Šlapanice – Bedřichovice. Rada města 

pověřila starostu a místostarostu Pavla Horáka k účasti na dražbě s určením maximální ceny příhozu 

do výše 200,- Kč/m² .  

Ing. Pernica – je pozemek klíčový pro realizaci cyklostezky? 

ST – ano. 

Návrh usnesení: 
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ZM schvaluje nabytí pozemků p.č. PK 800/3 (313 m²) a PK 800/4 (324 m²), oba v k.ú Šlapanice u 

Brna, do vlastnictví města Šlapanice v dražbě, pověřuje starostu Ing. arch. Jaroslava Klašku a 

místostarostu Pavla Horáka účastí na této dražbě a určuje maximální cenu příhozu pro tuto 

dražbu do výše 200,- Kč/m². 

Hlasování: 19PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 17. Koncept strategická vize „Šlapanice 2020“ 

MSN – dne 7. 9. 2011 se uskutečnil pracovní seminář pro zastupitele města ve věci strategické vize do 

roku 2020. Rada města zřídila komisi pro strategický rozvoj, do níž může nominovat každý volební 

subjekt po jednom zástupci. Sestavená komise připraví radě města návrhy a doporučení a následně 

proběhnou konzultace formou zastupitelských seminářů. 

Koncepce je rozdělena na 4 etapy: 

1. etapa – zjištění aktuálního stavu území Šlapanic 

2. etapa – formulování reálných směrů rozvoje území Šlapanic a jeho hlavních funkcí 

3. etapa – konkretizace způsobu rozvoje města 

4. etapa – realizace takto vymezených a v časovém určení sestavených dílčích kroků (projektů) 

rozvoje města. 

Ing. Řezníčková 

- termín do konce roku 2012 je dlouhá doba 

- navrhuje, aby komise na každém zasedání ZM podala informaci 

MSN 

- komise by měla dát rozhodnutí, zda vypsat výběrové řízení 

- komise rozhodne, co se bude zadávat 

- není nutné vkládat do usnesení ZM podávání informací; samozřejmě na každém zasedání ZM 

budou zastupitelé informováni. 

ST 
- poznamenal, že pokud budou zastoupeny všechny politické subjekty v komisi, tak budou 

průběžně informování svými zástupci. 

Pan Karásek  
- je možno ještě doplnit zástupce? 

ST 
- ano. 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje koncept pořizování materiálu Strategická vize Šlapanice 2020. 

ZM ukládá Radě města Šlapanice pořídit sociogeografickou analýzu území města Šlapanice a 

předložit komplexní výsledek zastupitelstvu města do konce roku 2012. 

Hlasování: 19PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 18. Volba nového člena kontrolního výboru 

ST – z důvodu odvolání Mgr. Michaely Trněné z funkce člena kontrolního výboru je zapotřebí zvolit 

nového člena kontrolního výboru. 

Návrhy na nového člena kontrolního výboru: 

Pan Vavro navrhuje pana Ing.Jiřího Bartůňka. 

Pan Jiří Kopeček navrhuje paní Ing. Gabrielu Riegerovou.  

ST  
- doplnil, že je nutné, aby nově zvolený člen kontrolního výboru doložil svůj písemný souhlas 

nejpozději při zasedání zvoleného orgánu. 

- v krátkosti představil osobu Ing. Jiřího Bartůňka: povoláním lesní inženýr, ženatý, 3 děti, 

bydliště Šlapanice, Jiráskova ulice. 

Pan Kopeček 
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- představil Ing. Gabrielu Riegerovou: povoláním ekonomka, vdaná, 1 dítě, bydliště Šlapanice, 

Jiráskova ulice. 

Mgr. Trněná  
- požádala o umožnění prezentování svého vyjádření k odvolání z funkce člena kontrolního 

výboru 

- připomněla, že občanské sdružení Čisté Šlapanice obdrželo 19 % hlasů v komunálních 

volbách, tudíž by mělo mít zastoupení v kontrolním výboru. 

Hlasování: 11PRO Ing. Jiřího Bartůňka 

 7 PRO Ing. Gabrielu Riegerovou 

 1 SE ZDRŽEL  

Ing. Jiří Bartůněk byl zvolen členem kontrolního výboru. 

 

 

ad 19. Informace z výborů 

Mgr. Charvát, předseda kontrolního výboru 
- kontrolní výbor se schází pravidelně 1x za měsíc 

- z vlastní iniciativy se zabýval prověřením ekonomičnosti výstavby oddělení mateřské školy, 

začleněné v objektu ZŠ Šlapanice 

- doporučuje pro větší transparentnost oslovit větší počet subjektů u zakázek vyšších než 1 mil. 

Kč bez DPH 

- stanovit pravidla pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu formou interního předpisu 

- zvážit též formu internetových aukcí při vypisování veřejných zakázek 

- dbát na předprojektovou přípravu a maximálně ověřit možná úskalí plánované stavby. 

ST  
- došlo k porušení zákona nebo metodiky? Pan Štěpánek: nemůžeme tvrdit, že došlo 

k porušení zákona. 

- došlo k bezdůvodnému obohacení? Mgr. Charvát: kontrolní výbor nemůže posoudit, zda 

došlo k obohacení.  

- došlo ke škodě? Pan Štěpánek: vycházeli jsme z dokladů – škoda vznikla. 

Ing. Střechovský 
- existuje zápis o převzetí hmotného majetku? 

Ing. Seidlová 
- odpovíme písemně, neboť se jedná o záležitost starší než jeden rok. 

V 18.00 hodin vyhlásil ST desetiminutovou přestávku.  

Během přestávky se omluvil Ing. Střechovský z dalšího jednání zastupitelstva města. Přítomno 18 

zastupitelů. 

V 18.10 hodin pokračovalo zasedání Zastupitelstva města Šlapanice. 

 

Ing. Mrkvica 
- navrhuje, aby vzhledem ke zjištění některých nedostatků při kontrole výstavby nového 

oddělení MŠ byly tyto nedostatky objasněny či vysvětleny na příštím zasedání ZM ze strany 

městského úřadu. 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru a na příštím zasedání ZM budou zjištěné 

nedostatky objasněny ze strany Městského úřadu Šlapanice. 

Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

Ing. Kouřil, předseda finančního výboru 
- schází se pravidelně 1x za měsíc 

- z vlastní iniciativy se finanční výbor zabýval kontrolou hospodaření ve společnosti SATESO 

za rok 2010  

- doporučují posoudit a finančně vyhodnotit další fungování skládky 

- na technické služby, které jsou prováděny společností SATESO, nebylo vyhlášeno výběrové 

řízení 
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- doporučují upřesnit specifikaci služeb, které má SATESO vykonávat 

- projednávali návrh rozpočtu města na rok 2012, který byl odsouhlasen členy výboru. 

MSN (jednatel společnosti SATESO) 

- souhlasí s řadou zjištění 

- kontrola se týkala roku 2010, kdy byl ve funkci jednatele necelé 2 měsíce 

- diskutuje se téma, zda by služby, které SATESO poskytuje, neměly být předmětem 

výběrového řízení. 

Ing. Pernica 
- předložil v písemné podobě podněty Radě města Šlapanice k vyjádření ke zprávě finančního 

výboru o kontrole v SATESU: 

1. vyjádření města ohledně nesouladu ve smlouvách mezi společností SATESO a .A.S.A. 

2. vyjádření ohledně škody, vzniklé obci neplněním smlouvy mezi .A.S.A. a obcí v objemu 

cca 20 508 tun odpadu. Žádají vyčíslení škody a zjištění odpovědné osoby. 

3. Existovaly sankce za neplnění smlouvy mezi společností SATESO a .A.S.A.? Vymáhalo 

je město? S jakým výsledkem? 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Hlasování: 16PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 

 

Pan Vavro,  předseda Osadního výboru Bedřichovice 
- schází se 1x za měsíc 

- informoval o stavu akce „Cyklostezka Šlapanice - Bedřichovice“ (geometrická příprava) 

- 9 majitelů vyslovilo nesouhlas s prodejem pozemků 

- pokud město přikročí k vyvlastnění, je potřeba v jednom časovém sledu  

- výsadba trvalých porostů 

- chodník na Hlavní ulici 

- poděkování za umožnění adventního koncertu. 

Ing. Pernica 
- dotázal se, zda se předělával geometrický plán 

Pan Vavro -  odpověděl, že ne. 

Mgr. Trněná 
- připomněla, že obec Podolí uzavřelo s ŘSD dohodu o vybudování protihlukové stěny 

- doporučuje spojit se s obcí Podolí a ŘSD. 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí zprávu předsedy Osadního výboru Bedřichovice. 

Hlasování: 17PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 

 

 

ad 20. Informace ST, MS, TAJ 

ST: 

- zintenzivnily se práce na cyklostezce (majetkoprávní vypořádání pokračuje) 

- na SFŽP projednána projektová žádost z hlediska bezpečnosti chodců na ulici Ponětovská 

- podal výčet žádostí o dotace 

- v polovině ledna příštího roku bude zorganizován vstupní seminář ke studii dopravy. 

MSH 

- zpracována projektová dokumentace na nové sběrné středisko. 

MSN 
- SATESO – v roce 2010 hospodařilo se ztrátou 

- v důsledku strukturálních změn bylo dosaženo vyšší efektivnosti 

- očekává se dotace z SFŽP na výstavbu čističky odpadních vod a snahou bude ji uvést co 

nejdříve do zkušebního provozu 

- poděkoval společnosti BONAGRO, se kterou je každoročně uzavírána darovací smlouva  na 

pohonné hmoty pro JSDH 
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- k řešení záležitosti ICEC se nyní vyjadřuje řada odborníků.  

TAJ 

- podal informaci k sociální reformě I:  

dávky v hmotné nouzi a další sociální dávky budou vyřizovány na adrese Opuštěná 9/2, 

Brno, případně Koliště 17 v Brně, kde sídlí Úřad práce Brno-venkov 

- poděkoval zaměstnancům za práci v letošním roce. 

 

 

 

ad 21. Diskuse členů ZM 

ST: 

- zmínil se o letáčku, který vydalo ODS a dotázal se Ing. Mrkvici, zda v době, kdy byl ve funkci 

místostarosty, vyvinul iniciativu pro řešení dopravy mezi Šlapanicemi a Slatinou. 

Ing. Mrkvica  

- odvětil, že nevyvinul žádnou iniciativu. 

Pan Kopeček  
- je podána žádost o dotaci na čističku? 

MSN 
- jedná se o předčištění 

- rekultivace bude probíhat desítky let; vytváří se na ni rezervní fond (v současné době 7 mil. 

Kč) 

- 40 roků po uzavření skládky se musí město starat o skládku 

RNDr. Tesařík 
- existuje evidence skladovaného materiálu? 

MSN 
- evidence existuje. 

Mgr. Trněná 

- žádá ve věci svého odvolání z funkce člena kontrolního výboru o písemné zdůvodnění  

- interpeluje na radu města zvážit uveřejňování podkladů na internetu pro jednání ZM  

- navrhuje častější konání zasedání zastupitelstva města 

- navrhuje změnu složení redakční rady tak, aby byla složena ze zástupců všech volebních 

subjektů 

- požádala o vložení podnětů do zápisu ze ZM, které následně předala v písemné podobě: 

 

1. Podnět RM ke změně stanoviska ohledně pravidel vydávání ŠZ a obsazení redakční rady 

a. Zrušení zákazu publikování příspěvků s politickým obsahem 

b. Změnu složení redakční rady Šlapanického zpravodaje tak, aby v ní byly stejnou 

měrou zastoupeny všechny volební subjekty 

c. Připravit nová pravidla zpravodaje, Infokanálu a dalších médií obce tak, aby dávala 

rovné možnosti všem subjektům vyjadřovat své názory.  

Např.  

- přenesení odpovědnosti za řízení médií z rady města na celé zastupitelstvo města 

- zastoupení všech subjektů zastupitelstva a zastoupení odborníků v redakční radě 

- dodržování novinářské etiky a nestrannosti, omezení střetu zájmů (funkce radních ve střetu 

s funkcí redakce) 

- zavedení principu aktivního vyhledávání alternativních názorů 

- informování o budoucích rozhodnutích města a možnostech zapojení veřejnosti do diskuse. 

 

2. Podnět RM k dodatku smlouvy mezi Sdružením průmyslová zóna Šlapanice a CTP 

Invest z prosince 2006 

Na 4. ZM jsme předložili Dodatek smlouvy mezi CTP Invest a Sdružením průmyslová zóna 

Šlapanice (SPZŠ), jehož členem je na základě vlastnictví pozemků i naše město. Na tomto 

zasedání se nikdo z přítomných k Dodatku nechtěl vyjádřit. Současný tajemník obce a radní 

v době podpisu dodatku V. Hrabálek slíbil písemné vyjádření, které nakonec zastupitelům 
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odmítl poskytnout. Od té doby se nikdo odpovědný k tomuto Dodatku nevyjádřil, přestože 

jsme o to požádali již 6. 4. 2011 na zasedání ZM. 

Žádáme tedy znovu o poskytnutí stanoviska města k situaci,  která vznikla kolem smlouvy 

mezi firmou CTP Invest a Sdružením PZŠ, jehož je obec členem, a dodatku této smlouvy z 

prosince 2006: 

i. jaké jsou důsledky smlouvy a dodatku (povinnosti, závazky, pohledávky) 

ii. ověřit postup zástupce města ve sdružení města 

iii. proč město nevědělo o dodatku ke smlouvě 

iv. stanovisko k odměnám p. Hrabálka, který byl v době podpisu uvedené smlouvy 

zastupitelem a v době podpisu Dodatku této smlouvy byl radním naší obce 

v. stanovisko k odměnám p. Střechovského, který byl v době podpisu uvedené 

smlouvy starostou a v době podpisu dodatku byl pověřeným zástupcem obce ve 

Sdružení PZŠ. 

vi. ověřit, zda bylo město jako majitel pozemků informováno o všech odměnách 

svého pověřeného zástupce ve Sdružení a jaké je stanovisko obce k odměně p, 

Střechovského jako svého zástupce a p. Hrabálka jako tehdejšího radního 

vii. jaké mělo být čerpání odměny 50,- Kč/m² pro majitele Město 

viii. proč nebyla v zápisech uvedena informace o bonusu, když p. Střechovský tvrdí, 

že město informoval 

ix. jaké jsou závěry rady města a jaká opatření budou přijata. 

 

Pan Kopeček 
- upozornil na vytékající nečistoty z kanalizačního potrubí. 

Pan Vavro 
- VAS to prověří 

- připomněl, že kanalizace měla být před několika lety přebudována na oddílnou 

- cca 70 nemovitostí není připojeno. 

Pan Karásek 
- dotázal se na důvody odstoupení ředitele ZŠ Šlapanice z funkce ředitele školy. 

ST 
- je potřeba se obrátit s dotazem na ředitele ZŠ. 

Mgr. Trněná 
- dodala, že ředitel ZŠ má podporu učitelského sboru a odchází uprostřed rozdělané práce. 

ST 
- ředitel školy má svého statutárního zástupce, který jej zastupuje.  

 

 

ad 22. Diskuse občanů 

Pan Kyselka 
- upozornil na stav vozovky Masarykovo náměstí (odlétající kameny) 

ST 
- jedná se o krajskou komunikaci. 

Paní Strnadová 
- kdy proběhne zápis dětí do MŠ či bude jiná forma přijetí (navázání na předcházející zápis dětí) 

ST  

- MŠ je před dokončením 

- od 1. 4. 2012 se předpokládá provoz MŠ. 

MSH 

- z důvodu rovnoprávných podmínek se bude provádět zápis dětí. 

Paní Umlášková 
- zúčastnilo se město soutěže na třídění odpadů? 

- konstatovala, že dle sdělení MF ČR je Jihomoravský kraj druhý nejhůře hospodařící kraj. Jak 

je na tom město Šlapanice? 

Ing. Beránek 

- v kompetenci OŽÚ není účast v soutěži na třídění odpadů. 
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ST 
- město Šlapanice splácí dle závazků. 

Ing. Sobotka 
- vyložil význam slov „obec“ a „město“ 

- upozornil, že doposud nebylo jeho jméno vymazáno z dozorčí rady Ambiente Czech s.r.o. 

- 20. 6. 2011 zaslal žádost do Košic a městu Šlapanice 

- poděkoval za provedenou revitalizaci sídliště. 

 

 

ad 23. Závěr 
ST ve 20:08 hodin ukončil 7. zasedání zastupitelstva města. Nejdříve však pozval přítomné na koncert 

dechového souboru Vlčnovjanka a další akce, které se konají koncem tohoto roku. Popřál všem 

pohodové prožití vánočních svátků a v novém roce dobré zdraví.  

 

 

Zapsala: Štěpánka Benadová 

 

 

 

 

    Ivan Vavro           Libor Charvát 

ověřovatel zápisu          ověřovatel zápisu  

 

 

 

 

 

 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 

   starosta města Šlapanice 


